
LJUNGBY KOMMUN Sammanträdesprotokoll 6(19) 

Kommunala Pensionärsrådet 
 

2014-11-17 
 

 

 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande  

 

 

 

 

KPR § 26      

 

Information om centrumplanen 
 

Ärendet 
Bengt Karlsson informerar om Ljungby kommuns arbete med centrumplanens 

och arbetets fortskridande. Den gamla centrumplanen är från 1984. Därför tog 

Ljungby kommun fram en ny centrumplan 2009. 

 

Arbetet med Ljungby kommuns nya bussterminal ska hålla på fram till den 13 

december 2014. Fabriksgatan kommer att anslutas till Stationsgatan. En 

cirkulationsplats har byggts i korsningen Fabriksgatan - Skånegatan. 

 

Godsmagasinet har flyttats och fått sin nya placering mitt emot musikskolan. 

Invigningen kommer att ske samtidigt som busstationen som invigs den 13 

december 2014. 

 

Arbetet med Stora Torget är i full gång och förväntas vara klart till stora delar i 

år. Större delen av torget ska ha flyttbara möblemang i form av bland annat stora 

flyttbara krukor för att möjliggöra en flexibel användning av torgytan . 

Stationsgatan förbi Stora Torget blir gångfartsområde där fotgängare har 

företräde mot bilar. 

 

En cirkulationsplats är byggd vid ICA Maxi. Rondellen ska utsmyckas med 

blommor. 

 

Övergångsställena kommer att belysas med spotlights för att markera  

platsen extra tydlig. 

 

För 2014-2016 finns en tidplan. 

 

Rune B Johanssons gata byggs färdigt under 2015. Man kommer att anlägga 

parkeringsplatser vid Rune B Johanssons gata och på en del av gamla 

järnvägsområdet. 

 

Salutorget påbörjas 2015 och slutförs under hösten. Utbyggnaden av Oxtorget 

planeras vara klar 2016. 

 

Sträckningen på Skånegatan från Hammarrondellen till posthörnan kommer att 

förändras 2017. 
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KPR § 27      

 

Läkemedelsgenomgångar 
 

Ärendet 
Sammanlagt har det gjorts 50 läkemedelsgenomgångar i Ljungby och inga nya 

läkemedelsgenomgångar har gjorts sedan i våras. Ansvaret för genomförande 

åvilar alltid en läkare vilket är landstingets uppdrag, säger socialchefen. 

 

Socialförvaltningen för en dialog med landstinget kring prioritering av 

läkemedelsgenomgångar. 

 


